
 با هدف توقف حركت اروپا 
به سمت مسكو انجام می شود

  رئيس سازمان بسيج هنرمندان در گفت و گو با 
»جوان«: مرزبندي بايد باشد اما نه ميان خودمان 
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گفت وگوي »جوان« با طهماسب صلح جو، منتقد سينما 

گفت وگوی جوان آنلاين با رئيس فدراسيون وزنه برداری

مرادی:جامفجردرسطحبینالمللیباامنیتکاملدراهوازبرگزارميشود
حناچيراسرانجامبهبهشتبردند

دولت با تأخيري قابل توجه حكم شهردار تهران را صادر كرد تا اين پرسش را دامن بزند كه در پس صحنه چه گذشته است

ظریف:آوردنداعشبهافغانستان
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 نشستن پيروز حناچی بر 

نیلوفر امانی
  جامعه

صندل�ی ش�هردار تهران 
ام�ری دش�وار ش�ده بود. 
دولت در موعد مقرر حك�م او را نداد و كار را به حرف و 
حديث كشاند و علتش را نيز علنی نمی كرد، اما گفته   
می شد وزارت اطلاعات به خاطر حضور فعلی برادر او در 
كادر منافقين، او را تأييد نمی كرده اس�ت. س�رانجام 
كسی در اين ميان از وزارت اطلاعات خواسته، نظر خود 
را تغيير دهد. فكر كردن به اينكه چه كسی اين معادله 
را تغيير داده راهی جز به رئيس جمهور نمی برد و شايد 
در تعلل و تأخير اين معادله هم، معامله ای نهفته باشد و 
آن معامله، مديون كردن بيش از پيش حناچی به دولت 
بود.  ح�الا حناچی در كابينه حض�ور می يابد و همواره 
چش�مش به رئيس جمهوری اس�ت كه او را ب�ه زور به 
ساختمان شهرداری در خيابان بهشت فرستاد، همان 
رئيس جمهوری كه روزگاری می گفت نمی توان كسی را 
به زور به بهشت فرستاد! ديگرانی هم بايد چهارچشمی 
به حناچی بنگرن�د. او از ام�روز بهش�ت را در آغوش 
می گيرد و در نخستين پيام خود، خدمت به خلق )!( را 
از سوره ناس مثال زد، هرچند چيزی از خدمت به خلق 
در سوره ناس ديده نمی شود جز نام سوره كه فلق است. 
پی��روز حناچ��ی بالاخره ب��ا حکم وزی��ر کش��ور،  ردای 
 خدم��ت ب��ه م��ردم در کس��وت ش��هرداری ته��ران را 

پوشید. 

این در حالی اس��ت که دولت در اقدامی غیرمعمول روند 
تأیید و صدور حکم وی را بس��یار طولانی کرد و دو هفته 
بعد از مهلت قانونی وزارت کش��ور حناچ��ی را به عنوان 

شهردار پذیرفت. 
در ای��ن اثنی علل مختلف��ی برای تأخی��ر در تأیید حکم 
چهاردهمین ش��هردار تهران بعد از انقلاب عنوان ش��د. 
برجس��ته   ترین این دلایل عضویت برادر وی در گروهک 
منافقین بود. بر این اس��اس به نظر می رس��د جریانی در 
دولت با این تأخیر به گسترش گمانه زنی  ها در مورد سوابق 
امنیتی حناچی و خانواده اش دامن زده است. این جریان با 
این اقدام سعی کرده حکم شهرداری را با افشای اطلاعات 
امنیتی خانواده حناچی گروکشی کند و در نهایت با تأیید 
حکم وی، ش��هردار تهران را مدیون خود کند؛ کاری که 
باعث می شود ش��هرداری تهران در دست جریان نزدیک 

به دولت باقی بماند. 
علاوه بر ای��ن، دولت در ش��رایطی ب��ازی15روزه تأخیر 
در تأیید حکم حناچ��ی را هدایت کرد ک��ه وی در طول 
سال های گذشته بار  ها در مقام معاونت وزیر نیز کار کرده 
است و پست های کلیدی در ش��هرداری، وزارت مسکن، 
وزارت آموزش عالی، کمیسیون زیربنایی دولت، سازمان 

میراث فرهنگی و دانشگاه تهران داشته است. 
آنچه در جریان تأیید حکم ش��هردار تهران نادیده گرفته 
شده، تضعیف نهاد ش��هرداری و کاهش میزان اثرگذاری 
آن در جریان اداره شهر اس��ت که قربانی سیاسی بازی و 

بده و بستان های درون جریانی شده است. افزون بر اینکه 
حقوق اهالی پایتخت و آرامش مدیریت شهری پایتخت 
جمهوری اسلامی ایران را دستخوش تزلزل کرده است؛ 
اقدامی که به روند خدمت رسانی به مردم و مدیریت منابع 

شهری آسیب می رساند. 
همچنین با الحاق اجباری ش��هرداری ب��ه دولت، فاتحه 
مدیریت یکپارچه ش��هری نیز دس��ت کم تا سال 1400 

خوانده شده است. 
حسن رسولی، عضو شورای ش��هر تهران درباره حواشی 
پیش آمده در رابطه با تأیید حکم حناچی و عضویت برادر 
وی در گروهک منافقین به رسانه  ها گفته بود: بررسی های 
غیر رس��می درباره حناچی که تا پیش از این داشته ایم، 
حاکی از این اس��ت که این نس��بت اگر وجود هم داشته 
باش��د خیلی جای نگرانی ندارد، چرا که در سال های اول 
انقلاب و قبل از اس��تقرار کامل نظام، به ویژه در یکی دو 
سال ابتدایی انقلاب که بحث گروهک  ها در فضای امنیتی 
کشور مسئله اصلی بود، بسیاری از خانواده  ها دچار چنین 

مشکلاتی شدند. 
گفتنی اس��ت سه   ش��نبه 22 آبان ماه در صدمین  جلسه 
شورای پنجم شهر تهران اعضای ش��ورا سومین شهردار 

تهران در این دوره را انتخاب کردند. 
در ای��ن رأی گیری که بی��ن آخوندی و حناچ��ی  برگزار 
 ش��د، پیروز حناچی با کس��ب 11 رأی موافق ش��هردار 

تهران شد. 

 در حالی كه حدود ۷۰ روز 
وحید صابري

  جوان آنلاين
پي�ش در مراس�م رژه 
مس�لح ،  نيروه�ای 
تروريست  ها با ش�ليک به س�مت مردم و نيروهای 
مسلح چند نفر از هموطنان مان را به شهادت رساندند 
و به اصطلاح خواستند امنيت را زير سؤال ببرند، اما 
امروز با تدبي�ر فدراس�يون وزنه برداری قرار ش�د 
رقابت های جام فجر برای س�ومين بار در اسفند به 
ميزبانی اهواز با حضور كشورهای صاحب عنوان دنيا 
برگزار شود؛ مسابقاتی كه با توجه به ورودی سهميه 
المپي�ک از اهميت بالاي�ی برخ�وردار خواهد بود. 
علی مرادی، رئیس فدراسیون وزنه برداری در گفت وگو 
با » جوان آنلاین « درباره برگزاری مسابقات جام فجر 
گفت: اهواز هستم و جلسه ای با استاندار محترم و مدیر 
تربیت بدنی خوزس��تان درباره میزبان��ی رقابت های 
جام فجر برگزار کردیم. قرار اس��ت مس��ابقات از 10 
الی 14 اس��فند در اهواز برگزار ش��ود. تمام تلاش مان 
 را ب��رای برگ��زاری ه��ر چ��ه بهترمس��ابقات انج��ام 

خواهیم داد. 
وی افزود: مسابقات با توجه به اینکه گزینش سهمیه 
المپیک است، از سطح بس��یار بالایی برخوردار است. 
طبق برنامه ریزی قرار است کشورهای صاحب عنوانی 
در این دوره ش��رکت کنن��د و این باعث می ش��ود تا 
جذابیت و حساسیت مسابقات بیشتر از سال های قبل 
باشد. خدا را شاکرم امروز با جلسه ای که با استاندار و 
همکاران تربیت بدنی استان داشتم خیالم راحت شد 
که این دوره مس��ابقات با درایت این دوس��تان هم به 
لحاظ فنی و کیفی و هم به لح��اظ امنیتی در بهترین 
شکل ممکن برگزار خواهد ش��د. حدود ۷0 روز پیش 
در هفته دفاع مقدس در روز رژه ، غاصبان س��نگدل و 
تروریست های کوردل خواستند با شهید کردن چند 

نفر از مردم عزیزمان ، امنیت منطقه را زیر سؤال ببرند 
که نتوانستند و ما با برگزاری مس��ابقات جام فجر در 
سطح بین المللی به آنها خواهیم فهماند که به امنیت 
خوزستان هیچ گاه کوچک ترین خدشه ای وارد نشده 
و نمی شود و ما با تمام تیم های خارجی شرکت کننده ، 
بهترین جام فج��ر را در بین س��ال های قب��ل برگزار 

خواهیم کرد. 
رئیس فدراس��یون وزنه برداری در پاس��خ به س��ؤال 
» جوان آنلای��ن « مبنی بر اینکه چطور ش��ده گزینش 
س��همیه المپیک در ج��ام فج��ر لحاظ ش��د، اظهار 
داش��ت: مدتی پیش در مس��ابقات المپیک نوجوانان 
در بوینس آی��رس جلس��ه ای س��ه نف��ره بی��ن وزیر 
ورزش مان ، رئیس فدراسیون جهانی و من برگزار شد 
که در آنجا این قضیه از طرف ما طرح موضوع ش��د که 
رئیس فدراس��یون جهانی عنوان کرد پس از ارزیابی 
و بررس��ی IOC ج��واب نهایی را می دهن��د و مدتی 
پیش خدا را ش��کر به رغم اینکه میزبانی را به کش��ور 
دیگری داده بودند اما کش��ور عزیزم��ان را جایگزین 
 کردند که قرار شد در جام فجر کسب سهمیه المپیک 

لحاظ شود. 
مرادی در ادامه افزود: با توجه به اینکه سه مسابقه مهم 
برای کسب س��همیه المپیک مانده و جام فجر یکی از 
آن مسابقات است، ارزیابی می ش��ود که تمام تیم  ها، 
حضوری قدرتمندانه داش��ته باش��ند. البته مسابقات 
قطر کاپ و مسابقات تایلند هم هس��ت اما هیچ کدام 
اعتبارش مثل مس��ابقات جام فجر ایران نیست. با این 
تفاسیر امسال شاهد مسابقات جام فجر خوبی در اهواز 
خواهیم بود. واقعاً این امتیاز یک افتخار ملی برای ایران 
محسوب می ش��ود. به جهانیان اعلام می کنیم که در 
جایی که دشمنان خواستند امنیت منطقه را زیر سؤال 
ببرند ما با برگزاری هر چه بهتر جام فجر به عنوان یک 

رویداد بین المللی ، افتخاری دیگر برای کشورمان ایران 
رقم خواهیم زد. 

وی در پاسخ به اینکه چه کشور  هایی در این دوره حضور 
خواهند یافت، اظهار داشت: ما طبق سنوات گذشته و 
بحث میزبانی و میهمان نوازی مان از تمام کش��ورهای 
صاحب عنوان در ای��ن دوره دعوت به عمل می آوریم و 
تصمیم گیرنده خود کشور  ها هستند که شرکت کنند 
یا خیر. اما همان طور ک��ه عرض کردم به احتمال زیاد 

وزنه برداران خوبی در این دوره وزنه خواهند زد. 
رئیس فدراس��یون وزنه ب��رداری درباره اینکه ش��نیده 
می شود تیم ملی وزنه برداری نوجوانان ایران در مسابقات 
قهرمانی جهان 201۹ شرکت نمی کند، اظهار داشت: بله 
این خبر قطعی است. ما چند سال است که در رقابت های 
قهرمانی جهان در رده نوجوانان قهرمان و نایب قهرمان 
شده ایم و از آنجا که این مس��ابقات در اسفند ماه برگزار 
می شود و مس��ابقات جام فجر را داریم به خاطر تداخل 
تصمی��م گرفتیم بیش��تر انرژی م��ان را روی جام فجر 
بگذاریم، ضمن اینکه مسابقات نوجوانان در لاس وگاس 
برگزارمی شود و در بحث صدور ویزا برای ما مشکلات 
زیادی به وجود می آورند، برای همین در نهایت پس از 

ارزیابی و مشورت تصمیم گرفتیم شرکت نکنیم. 
مرادی در خاتمه درباره بازگشت کیانوش رستمی هم 
گفت: دیروز در دفتر آقای صالحی، رئیس کمیته ملی 
المپیک جلسه ای با حضور و من و رستمی برگزار شد 
که در این نشس��ت نهایتاً مقرر ش��د کیانوش رستمی 
در اردوی تی��م ملی حاضر ش��ود و تح��ت برنامه   ها و 
سیاست های فدراس��یون تمرینات خود را پیش ببرد 
و برای حضور در مس��ابقات گزینشی المپیک 2020 
آماده ش��ود. احتمال دارد در صورت تأیید س��رمربی 
تیم در مسابقات قطر کاپ که گزینشی المپیک است، 

وزنه بزند. 

  جهان وزير خارجه ايران با انتشار عكس�ی از ديدارش با عبدالله 
عبدالله، رئيس اجرايی دولت افغانستان نوشت كه هيچ كس 
نم�ی آورد.  دس�ت  ب�ه  چي�زی  افغانس�تان  ب�ه  داع�ش  آوردن  از 
محمدجواد ظریف، وزیر خارجه ایران که در ژنو حضور دارد، با انتشار عکسی در صفحه توئیتر خود 
نوشت:»در ژنو اتفاق نظر وجود داشت؛ مسئله افغانستان راهکار نظامی ندارد، در داخل افغانستان 
و در سطح منطقه به روند سیاسی جامع نیاز است. قانون اساسی و دستاوردهای دموکراتیک 
بایستی حفظ شوند«. به گزارش خبرگزاری فارس، ظریف در ادامه نوشت: »آوردن داعش به 
افغانستان سودی نصیب کسی نمی کند، همان طور که کسی از این اقدام در سوریه و عراق سود 
نکرد«. ظریف برای شرکت در نشست امنیتی افغانستان به ژنو سفر کرده است. او روز سه   شنبه 
در حاشیه این نشست با »فدریکا موگرینی«، مسئول سیاس��ت خارجی اتحادیه اروپا دیدار و 
رایزنی کرد. دو طرف در این دیدار درباره صلح و ثبات در افغانستان و ضرورت حمایت بین المللی 
از روند صلح در این کشور با تکیه بر ظرفیت های نیروهای داخلی افغانستان تأکید کردند. مسئول 
سیاست خارجی اتحادیه اروپا و وزیر امور خارجه ایران، درباره اهمیت پشتیبانی کامل بین المللی 
از روند صلح جامع با رهبری و مشارکت نیروهای داخلی افغانستان تبادل نظر کردند. در ماه های 
اخیر کشورهای منطقه مثل روسیه و چین فعالیت های خود را برای برقراری صلح در افغانستان 
تشدید کرده اند تا با آوردن طالبان به پای میز مذاکره امنیت و ثبات را در افغانستان ایجاد کنند. 

پوتي�ن،  ولاديمي�ر  ك�رد  اع�لام  چهار  ش�نبه  روز  كرملي�ن 
رئيس جمه�ور روس�يه در حاش�يه نشس�ت گ�روه 2۰ در آرژانتين 
ب�ا دونال�د ترام�پ، رئيس جمه�ور امري�كا دي�دار خواه�د ك�رد. 
به گزارش خبرگزاری اسپوتنیک، به رغم تنش های گسترده بین روسیه و 
امریکا بر سر مسائل جهانی، رهبران دو کشور قرار است درباره موضوعات 
مختلف با یکدیگر رایزنی کنند. طبق بیانیه کرملین، سران دو کشور در 
این دیدار به دنبال راه   هایی برای خروج از بن بست های ایجاد شده در روابط 
روس��یه و امریکا خواهند بود. برگزاری این دیدار روز سه   ش��نبه با تردید 
مواجه شد. ترامپ در مصاحبه با واشنگتن پس��ت گفته بود ممکن است 
این دیدار را به دلیل توقیف سه ش��ناور اوکراینی توسط روسیه، لغو کند 
اما کرملین گفت که این دیدار کماکان برگزار می شود. یوری یوشاکوف، 
دستیار پوتین در جمع خبرنگاران گفت مسکو ترجیح می دهد واشنگتن 
برای گفت وگو با روسیه به جای رسانه   ها از کانال های دیپلماتیک مستقیم 
استفاده کند. سران امریکا و روسیه درباره ثبات راهبردی و تصمیم امریکا 
برای خروج از پیمان موشکی با روسیه با یکدیگر گفت وگو خواهند کرد. 

آنها درباره سوریه، ایران و کره شمالی هم رایزنی خواهند کرد. 

روزنامه سياسي،  اجتماعي  و  فرهنگي صبح  ايران
پنج شنبه  8 آذر 139۷   -    21 ربيع الاول 144۰

سال بيستم- شماره 552۷ - 16 صفحه
قيمت:5۰۰تومان

آگـهی فـراخـوان تفکیک و پـردازش زبـاله
 و سامـاندهی سـایت مـرکزي زبالـه

شهرداري دزفول در نظر دارد در راستاي ارتقاي کیفیت خدمات شهري و اجراي مفاد قانون مدیریت پسماند و 
آیین نامه هاي اجرایی ذیربط، در خصوص سایت مرکزي زباله و تفکیک و پردازش زباله پس از بررسی و ارزیابی 
توان شرکت هاي ذیصلاح و داراي تجربه و تجهیزات و سابقه کار مشابه طبق شرایط ذیل الذکر به بخش خصوصی 
واگذار نماید. لذا از کلیه شرکت هاي واجد شرایط که در این زمینه یا مشابه آن فعالیت داشته اند دعوت به عمل 
می آید در صورت تمایل ظرف مدت 10 روز کاري از تاریخ انتشار آگهی در روزنامه جهت ارائه اسناد و مدارك 
و سوابق کاري در این زمینه و تحویل مدارك به صورت کتبی به واحد درآمدهاي عمومی شهرداري مرکزي به 

تلفن 13-42420511 مراجعه نمایند.
لازم به ذکر است میزان برآورد اولیه جهت سرمایه گذاري مبلغ 100/000/000/000 ریال می باشد که براي طرح هاي 

توجیهی، قابل افزایش یا کاهش خواهد بود.

                                مدیریت درآمدهاي عمومی و امور مشارکت ها- علی هدایتی راد 
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 روحاني اشتباه  بانک مرکزي را 
با شوخي  پذيرفت

 بالاخره روز گذشته رئیس جمهور به طور تلویحی و البته با شوخي اعتراف 
کرد که گول فرمول های اقتصادی را خورده و باید در مقام عمل نسبت به آنها 

تجدیدنظر کرد
صفحه4

  آمادگي نيروهاي مسلح موجب بازدارندگي و ترس دشمنان است. جمهوري اسلامي قصد آغاز 
جنگ با كسي را ندارد اما بايد آنچنان توانايي هاي خود را افزايش دهيد تا دشمن نه تنها از حمله 
به ايران بيمناك و هراسان باشد بلكه به بركت همبستگي، اقتدار و حضور مؤثر نيروهاي مسلح 

در ميدان، سايه تهديد نيز از سر ملت ايران دور شود | صفحه 2

 قدر داني
  مراجع تقليد
 از خدمات بسيج
  س�ردار س�رتيپ پاس�دار غيب پرور و 
هيئت همراه روز گذشته در سفري يک روزه 
به قم با حضرات آيات عظام نوري همداني، 
مكارم ش�يرازي، جوادي آمل�ي و آيت الله 
اعراف�ي مدي�ر حوزه هاي علميه سراس�ر 
كش�ور دي�دار و گفت وگو كردن�د. مراجع 
عظام تقليد دراين  ديدار از خدمات بسيج 
در عرصه هاي فرهنگي، عمراني و اقتصاد 

مقاومتي قدرداني كردند. | صفحه 2

رهبر انقلاب در دیدار فرماندهان و مسئولان نیروي دریایي ارتش: 

 جرئت تهديد ملت ايران را
از دشمنان بگيريد

حنا  چي را 
 سرانجام 

به بهشت بردند

  اگرچه رئیس جمهور ایرادات سیاستگذاری در حوزه بازار پولی را با ذکر مثالی 
درباره آثار واردات طلا در کاهش قیمت ارز بیان کرد، اما دامنه تصمیمات غلط 

در حوزه سیاستگذاری سیاسی بسیار بیشتر از اینها اثرگذار بوده است

همين صفحه


